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Onderwerp:      
Voordracht 59   Zienswijze PS op de resultaatbestemming 2022 en de 1e en 2e 
begrotingswijziging 2024 van de Omgevingsdienst Flevoland en Gooi & 
Vechtstreek 
 
 

De commissie Leefomgeving adviseert: 

De Voordracht Zienswijze PS op de resultaatbestemming 2022 en de 1e en 2e begrotingswijziging 2024 
van de Omgevingsdienst Flevoland en Gooi & Vechtstreek als hamerstuk door te geleiden naar de 
Statenvergadering van maandag 6 november 2023. 

 

Uittreksel concept-verslag commissie Leefomgeving 16-10-2023: 

6.  A-agenda Gezondheid en Milieu  
  (Gedeputeerde Beemsterboer, eigenaarschap Omgevingsdiensten) 
6.b  Zienswijze PS op de resultaatbestemming 2022 en de 1e en 2e begrotingswijziging 2024 van de 

Omgevingsdienst Flevoland en Gooi & Vechtstreek 
 
De resultaatbestemming 2022, 1e en 2e begrotingswijziging 2024 van de Omgevingsdienst Flevoland & Gooi 
en Vechtstreek zijn door het dagelijks bestuur verzonden aan de raden en staten van deelnemers in deze 
gemeenschappelijke regeling. Provinciale Staten kunnen een zienswijze naar voren brengen op deze stukken. 
De commissieleden wordt gevraagd met elkaar en gedeputeerde de stukken te bespreken ter advisering aan 
PS. 
 
Eerste termijn commissie  
Statenlid Laport (GL) geeft aan dat de OFGV een succesvol financieel jaar achter de rug heeft met een positief 
resultaat van bijna één miljoen euro. Hij benadrukt dat er meer milieucontroles zijn uitgevoerd dan voorzien, 
namelijk meer dan tweeduizend, wat heeft geleid tot hogere inkomsten. Bovendien zijn de kosten, waaronder 
die voor het wagenpark en de flexibele schil, lager uitgevallen dan verwacht, wat ook als een positief resultaat 
wordt gezien.  
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GroenLinks vindt het een verstandige keuze om een deel van het positieve resultaat naar de algemene reserve 
over te hevelen, aangezien de weerstandscapaciteit is gedaald tot 0,79, wat onder het gewenste niveau ligt. 
Hij merkt op dat de accountant in het bijgevoegde rapport eveneens tevreden is over deze beslissing.  
 
Statenlid Laport wijst erop dat maar liefst 79% van de bedrijven de wet- en regelgeving correct naleeft, wat 
heeft geleid tot minder noodzakelijke her- of nacontroles. Echter, bepaalde sectoren, zoals de glastuinbouw, 
jachthavens, garages en tankstations, presteren duidelijk minder goed. Het Statenlid benadrukt dat het 
essentieel is dat de OFGV zijn aandacht blijft richten op deze sectoren, aangezien controles bedoeld zijn om 
de veiligheid van de leefomgeving te garanderen.  
 
Hij uit ook zijn tevredenheid over het feit dat veel medewerkers verdiepingscursussen hebben gevolgd. 
Bovendien prijst hij de samenwerking tussen de OFGV en de Aeres Hogeschool bij het opzetten van de hbo-
opleiding Circulaire Economie. Laport gelooft dat dit initiatief zowel de omgevingsdienst als studenten 
voorbereidt op een circulaire toekomst, waar GroenLinks sterk in gelooft. Hij benadrukt het belang van 
vroege aanpassing aan deze circulaire toekomst.  
 
GroenLinks is ook tevreden dat de omgevingsdienst bedrijven gaat aansporen tot energiebesparende 
maatregelen en meldt dat er een aanzienlijk bedrag voor deze inspanningen is ontvangen. Hij verzekert dat 
zijn partij deze ontwikkelingen nauwlettend zal blijven volgen.  
 
Ten slotte merkt hij kort op dat GroenLinks kan instemmen met de twee voorgestelde begrotingswijzigingen. 
 
Mevrouw Uiterwijk (JA21) geeft namens de fractie aan in te stemmen met het voorgenomen besluit.  
 
Mevrouw Vroom (D66) verwijst naar de inbreng en vragen bij agendapunt 6.a.  
 
De heer Van Tiggelen (PVV) merkt op dat er in 2022 een positief financieel resultaat is bereikt van bijna een 
miljoen euro, waarvan een deel naar de deelnemers en de algemene reserve gaat. Hij erkent dat dit positief 
klinkt. Desondanks wijst hij erop dat een bedrag van meer dan zeshonderdduizend euro is gereserveerd voor 
de bestemmingsreserve innovatie en ontwikkeling. Dit bedrag is volgens hem bestemd voor de 
implementatiekosten van de Omgevingswet en de kosten voor innovatieprojecten. De heer Van Tiggelen wil 
graag weten welk deel van de zeshonderdduizend euro wordt besteed aan innovatieprojecten en wat de reden 
is voor dit specifieke aandeel. Hij vraagt zich ook af of er niet meer geld terug had kunnen gaan naar de 
deelnemers, vooral omdat de uitgaven voor innovatieprojecten in 2022 zo'n zevenenvijftigduizend euro lager 
waren dan oorspronkelijk begroot. Hij verzoekt om een reactie van de gedeputeerde over deze kwesties. 
 
De heer Stulemeijer (50PLUS) bespreekt de gewijzigde gemeenschappelijke regeling van de Omgevingsdienst 
Flevoland en Gooi & Vechtstreek. Hij merkt op dat er in 2022 een resultaatsbestemming is van € 923.000. 
Van dit bedrag komt € 782.000 uit overige inkomsten, wat hij positief vindt, en € 141.000 uit reguliere 
bedrijfsvoering, wat hij eveneens positief beoordeelt. De heer Stulemeijer geeft aan dat zijn partij instemt met 
het aanvullen van de algemene reserve met € 170.000, met een maximum van vijf procent. Hij ziet ook het 
nut in van de aanvulling van de bestemmingsreserve voor innovatie en ontwikkeling met € 654.000. Het 
resterende bedrag dat wordt teruggegeven aan de deelnemers van de gemeenschappelijke regeling is volgens 
hem in lijn met de gemaakte afspraken. Tot slot bevestigt hij dat 50PLUS akkoord gaat met zowel de eerste 
als de tweede begrotingswijziging. 
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Eerste termijn Gedeputeerde Staten   
Gedeputeerde Beemsterboer dankt voor de mooie woorden en merkt op dat hij weinig toe te voegen heeft aan 
de mooie inleiding van GroenLinks.  
 
Hij gaat vervolgens in op een vraag van de PVV. De partij vraagt om een gedetailleerde uitsplitsing van de 
zeshonderdduizend euro die bestemd is voor het innovatiebudget, met name in relatie tot de Omgevingswet 
en andere innovatieprojecten. Gedeputeerde Beemsterboer belooft schriftelijk een uitsplitsing van dit bedrag 
te verstrekken, maar verwacht niet dat dit veel invloed zal hebben op de uiteindelijke besluitvorming. 
 
De gedeputeerde vraagt D66 de vragen te herhalen.  
 
Mevrouw Vroom (D66) herhaalt haar vraag van het vorige agendapunt. De deelnemers gaan minder bijdragen. 
Dit lijkt op het eerste gezicht positief nieuws. Echter, gezien de toenemende uitdagingen rondom een 
gezonde leefomgeving en de groeiende behoefte aan controle, handhaving en vergunningen, wil D66 graag 
weten of dit een verstandige beslissing is. Ze uit haar zorg dat, door nu de bijdragen te verlagen, er in de 
toekomst wellicht noodgedwongen verhogingen zullen plaatsvinden. 
 
Gedeputeerde Beemsterboer licht toe dat het hier gaat om de jaarrekening. Er was een overschot omdat de 
organisatie een zeer goed jaar heeft gehad. Een van de redenen voor dit positieve resultaat is dat bij de 
Omgevingsdienst Flevoland en Gooise Meren diverse opleidingstrajecten zijn opgezet. Deze 
opleidingstrajecten worden inmiddels ook door andere overheden gebruikt, wat inkomsten genereert. Naar 
aanleiding van dit positieve resultaat is besloten het overschot op verschillende manieren te reserveren, 
steeds tot het maximum dat door de deelnemers, waaronder Provinciale Staten, is vastgesteld. Uiteindelijk is 
er besloten om een bedrag van bijna honderdduizend euro terug te laten vloeien naar de deelnemers. 
Gedeputeerde Beemsterboer benadrukt dat dit een eenmalige teruggave is, gebaseerd op het resultaat van de 
jaarrekening van het voorgaande jaar. Dit betekent niet dat er in de toekomst structureel een lagere bijdrage 
zal zijn. 
 
Mevrouw Vroom (D66) geeft aan dat, voor zover zij zich herinnert, in de documenten staat vermeld dat 
vanwege het toegenomen digitale thuiswerken er twee verdiepingen minder in gebruik waren. Hierdoor zijn 
de kosten verlaagd. Ze geeft aan dat ze met haar opmerkingen vooral op deze kostenverlaging doelde. 
 
Gedeputeerde Beemsterboer geeft aan dat deze lagere kosten effect hebben op het resultaat en niet op de 
begroting.  
 
De voorzitter concludeert dat dit agendapunt voldoende is besproken en deze voordracht als hamerstuk kan 
worden doorgeleid naar de Provinciale Statenvergadering van 6 november 2023. 
 
 


